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S æsonen er ved at gå på 
held. 

 
Vi har i år igen haft 2 hold med i 
ØBTU’s turnering. 
 

Lavia 1 blev nummer 9. Det er 
igen den samme placering som sid-
ste år. 
 

På topscorelisten blev John. Nr. 13, 
Jørgen nr. 27 og Erling nr. 31. 
 

Lavia 2 blev nummer 6, hvilket er 
en plads dårligere end sidste år. 
 

Her blev Thomas nummer 2 på top-
scorerlisten (godt gået). 
 

På samme liste blev Poul nr. 20 og 
Morten nr. 29 
 

Men det gælder for begge hold:   
 
DET KAN BLIVE BEDRE END-
NU! 
 
Vi har været til stævne i Skovlun-
dehallen. 
 

Som den eneste spillede John sig 
frem til semifinalen. ( Det gav lidt 
til vennerne, da præmien var kon-
tanter. ) 
 

Her blev det endestation for ham. 
 

Jørgen og Thomas nåede til mel-
lemrunde. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 VI HOLDER STANDARDEN  

Erling Hansen 
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Her blev det endestation for dem. 
 

Vi har endvidere været til et to-
mands stævne i Tåstrup. 
 

Her gik Jørgen og Erling videre til 
mellemrunden 
 

Her vandt vi vores første kamp i en 
spændende kamp over et hold fra 
B77 med 3 – 2. 
 

I næste og sidste kamp mødte vi et 
bedre hold fra B77, og tabte her 
med 3 – 1. 
 
Den sidste turnering er fra Balle-
rup-festival. 
 

Her kom Jørgen og Erling til mel-
lemrunden. 
 

Det er svært at kæmpe mod ung-
dommen i dag. 
 

Derfor tabte vi den første kamp. 
 

Poul og Leo gik også videre med 
en pæn 1. plads 
 

Samme skæbne overgik også dem, 
som os andre. 
 

Morten og John kæmpede imod 
overmagten, og blev slået ud i ind-
lende runde. 
 

De kom videre i taberrunden. 
 

De vandt den første kamp, og tabte 
så den næste. 
Det var rigtig hyggeligt at, være 
med i disse stævner. 
 

Så har vi afholdt klubmesterska-
ber: 
 
1. John 
2. Thomas 
3. Jørgen 
 
Pokalturneringen: 
 
1. Thomas 
2. Jørgen 
 
Her vandt Thomas i en spændende 
mod John i semifinalen med 3 – 2 
 

Finalen blev nemmere for Thomas. 
 

Gæt selv hvorfor. 
 

Ungdommen sejrede over den lidt 
ældre generation. 
 

Siddende række: 
 

Den er ikke afgjort endnu.  
 

Den bliver nok spillet inden næste 
nummer udkommer.  
 

Vi regner med, at vi ses den 3 sep-
tember 2007 
 

Hvis der er nogen, der har lyst til, 
at spille i august, kontakt da for-
manden. 
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bowling. Det har givet mig mere at 
se til, men på den gode måde. Jeg 
vil gerne gøre en forskel i klubben, 

så jeg prøver at få den sociale side 
med ind i vores bowlingdage. Det 
lykkedes rimelig godt for tiden, da 

vi er flere og flere, der 
går ned i cafeen og spiser 
efter vores træning. 

Jeg er stort set tilfreds 
med, hvordan mit liv er 
forløbet, og hvordan det 
er i dag, men uha hvor 
ville jeg gerne være 18 
igen, men med den sam-
me livserfaring, som jeg 
har nu. 
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Jeg er 37 år, og bor sammen med 
min kæreste på Amager. Der har 
jeg boet næsten hele mit liv, på nær 
lige et par afstikkere til Jylland. 
Blandt andet har jeg været på Eg-
mont Højskolen to år i træk, som 
gav mig alt det, jeg står for i dag. 
Jeg ville aldrig bytte de to ophold, 
jeg havde på højskolen for noget. 
Ellers har jeg boet i Nordjylland et 
års tid, men jeg savnede Køben-
havn for meget, og valgte at flytte 
hjem på øen igen. 

Jeg har muskelsvind, men klarer 
mig selv i det daglige. Jeg har det 
motto, at jeg kan, hvad jeg vil. Dog 
er der ting, som jeg af gode grunde 
ikke kan, men ingen skal gøre mig 
mere syg, end jeg er, hvis jeg da er 
syg? 

For to år siden valgte jeg at stoppe 
mit daværende job i told og skat. 
Jeg skulle derfor finde et par fri-
tidsinteresser, og LAVIA kom på 
tale.  

Mit egentlige mål i klubben var 
snooker, men det kunne ikke skade 
at prøve bowling også. At det så 
skulle blive mit foretrukne, havde 
jeg ikke troet. Jeg kan åbenbart 
bedre med de store end med de små 
kugler. Jeg blev taget imod med 
åbne arme i bowlingafd. Og jeg 
vandt suverænt klubmesterskabet 
på rampe som nybegynder. Klart 
man bliver i den afdeling ikke? 

Allerede efter et års tid følte jeg, at 
jeg måtte være noget i afdelingen, 
så i januar i år blev jeg formand for 

Det var en forårsaften for snart mange år 
siden, at jeg blev født og..... Nej spøg til side! 

AF Helle Broberg 
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Fremmødet i afdelingen var lidt 
svagt i starten, men vi er kommet 
godt efter det og næsten alle er 
mødt op hver gang. Dog er der altid 
dem som af en naturlig årsag ikke 
har haft tid og overskud 
til at komme. De er ik-
ke glemt, og vi håber 
snart at se dem igen. 

Vi havde et rampehold 
meldt til regionsturne-
ringen, hvor vi fik en 1. 
plads. Forbundsmester-
skabet blev holdt i Kolding, og der 
blev vi nr. 2. Desværre kunne vi 
ikke stille hold for de stående, men 
vi håber, at nogen af de nye med-
lemmer vil være med i næste sæ-
son. 

Klubmesterskabet blev afholdt over 
9 torsdage. Lene Lund-Sørensen på 
rampe lagde stærkt ud med at slå 
sin egen personlige rekord og var 
langt foran os andre. Og der var 

ingen tvivl om, at hun 
nok skulle tage pokalen 
i år, så spændingen 
skulle ikke findes der, 
men hos de stående. 

Jannie Wendelborg har 
de sidste 4 år været su-
veræn blandt de ståen-

de spillere, men valgte i år ikke at 
være med i turneringen. Derfor var 
det meget spændende, hvem der så 
ville få pokalen. Stewart Munday, 
som er en af vores nye medlemmer 
i bowling, viste sig at være den 

Så gik endnu en sæson  

med div. Stævner og vores eget klubmesterskab.  

AF Helle Broberg 
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stærkeste, men det var tæt løb 
mellem Stewart, Lars, Grete og 
Jens Persson. Men det var altså 
Stewart der løb af med sejren. 

Vi planlægger at holde klubaften 
i efteråret for alle, så der synes 
jeg bestemt, I skal komme og 
vælte nogle kegler. 

God sommer. 
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D et hele startede i Nien-
burg i Tyskland i novem-

ber måned sidste år. Som sædvan-
ligt deltog vi i det tyske stævne. 
Som regel er de samme hold, der 
deltager år efter år, men i 2006 var 
der et hold fra Litauen, som havde 
Jurate Verbuviene som holdleder. 

Hun talte udmærket 
engelsk, og i en pau-
se i turneringen invi-
terede hun os til at 
deltage i deres årlige 
stævne i Litauen med 
deltagelse af hold fra 
de baltiske lande, 

Rusland og Hviderusland. 
 
Den skriftlige invitationen kom så i 
begyndelsen af året, og for os stod 
valget mellem den årlige turnering i 
Hamburg i maj og turneringen i 
Litauen i april. Vi besluttede os for 

at få nogle nye oplevelser, så det 
blev Litauen. 

 
Efter en god times flyvetur fra Kø-
benhavn blev vi modtaget i Vilnius 
Lufthavn af en ung pige, som sør-
gede for, at vi kom de ca. 30 km fra 
hovedstaden og til det sted, hvor 

 
Søren Sørensen (formand volley) 
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turneringen skulle afvikles. 

Turen forgik i en minibus - forsy-
net med et hjemmelavet handicap-
skilt -  som havde set sine bedste 
dage; fx virkede chaufførens sik-
kerhedssele ikke, så han havde fast-

gjort den ved at stikke en skrue-
trækker igennem selen og beslaget. 
Nå, men trafikken var til at over-
skue, og vi havde travlt med at kig-
ge ud af vinduerne for at få et ind-
tryk af Litauens hovedstad – Vilni-
us(ca. 550.000 indbyggere). Den 
virkede hyggelig. Man kunne se, at 
de var i gang med at renovere man-
ge af de gamle huse. Og så var der 

kirker alle vegne. Litauen er som 
det eneste af de tre baltiske lande 
overvejende katolsk, og det kunne 
man tydelig se på de mange pom-
pøse kirker. 
 
Vi ankom til en lille by, som tyde-
ligt var en sommerby med meget få 
faste indbyggere og stort set ingen 
forretninger. Lige uden for byen lå 
et kæmpestort søområde med en 
stor middelalderborg midt i dette 
sølandskab. Lige ned til bredden af 
søen lå et stort hotelkompleks, og 
det var her vi skulle bo, spise og 
spille volley de næste to dage. Det 
lå fantastisk flot med direkte udsigt 
over søerne. Solens sidste stråler 
stod næsten parallelt med søen og 
oplyste borgen – det var et betagen-
de skue. 
Omgivelserne viste tydeligt, at ho-
tellet og søen blev benyttet i forbin-
delse med rosport. På land lå pon-
toner og beddinger til smalle scul-
lere. En slags litauisk Bagsværd 
Rostadion. 
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Komplekset var dog ikke bygget 
med tanke på handicapsport over-
hovedet. Adgangsforholdene var 
umulige for kørestole og dårligt 
gående. Ingen elevatorer og trappe-
trin af varierende højde gjorde det 
til noget af et forhindringsløb at 
komme op på 1. og 2. sal, hvor vi 
skulle bo. Heldigvis var arrangører-
ne meget hjælpsomme, så det gik. 
Efter indlogering i lidt bedagede, 
men udmærkede dobbeltværelser, 
var der serveret aftensmad i restau-
ranten på 1. sal. 
 
Det kan godt være, at udsigten og 
beliggenheden var betagende, men 
det var maden ikke! 

 
På den anden side havde vi kun be-
talt godt 400 kr. for to overnatnin-
ger og fuld forplejning. Man kunne 
så købe ekstra mad, men det var 
ikke meget bedre. Til gengæld var 
det billigt. Vi havde store proble-
mer med at få brugt de 3-400 kr., vi 
hver havde vekslet til litauiske LIT-
RA. Det lykkedes dog at få brugt 
de sidste i lufthavnen, hvor sprut 
og cigaretter kostede 1/3 af prisen i 
Danmark. 

Da vi havde fået kigget os om, vi-
ste det sig, at alt foregik på 1. sal. I 
den ene ende var der værelser, i 
midten lå restauranten, hvorfra der 
var udgang til en stor terrasse med 
udsigt over området og i den mod-
satte ende lå hallen, hvor der var 
plads til to baner. Så på den måde 
var det nemt at komme rundt og ud 
for at få lidt frisk (kølig) luft. 
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Lørdag aften var der arrangeret fest 
i restauranten. Der var lavet en buf-
fet, hvor kvaliteten på maden var 
langt højere end det, vi hidtil havde 
fået serveret. Da alle var samlet, 
holdt Jurate en lille velkomsttale på 
russisk og engelsk. Lige inden hav-
de hun været ovre ved vores bord 
for at sige, at vi skulle gå op og ta-
ge noget mad nu, inden det gik i 
gang. Vi blev lidt forvirrede over, 
at hun sagde det, og blev enige om 

- som de pæne og tilbageholdende 
mennesker, vi jo er - at det ville vi 
ikke være bekendt. Vi ville vente til 
de andre gik til buffeten. 
 
Det skulle vise sig at være en fatal 
brøler. Da startskuddet lød, væltede 
russere, estere, lettere og litauere 
frem mod maden og som en korn-
mark efter besøg af græshopper, 
var buffeten totalt ryddet, da vi en-
delig kom frem. Der var tomme 
fade med enkelte små pindemadder  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
tilbage og så desserten, som var en 
kage bygget som borgen ude i søen. 
 
Vi skulle have lyttet til Jurate! 
 
Nå, det endte med, at vi bestilte og 
betalte forskellige retter i køkkenet, 
så mætte blev vi da. 
 
Efterhånden som aftenen gik, kom 
vi i kontakt med spillere fra de an-
dre hold. De ville meget gerne tale 
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med os, og vi med dem, men det 
var vanskeligt, fordi ingen af dem 
kunne engelsk overhovedet, altså 
bortset fra Jurate. Men der var in-
gen tvivl om, at de var meget glade 
for, at vi deltog i turneringen. 
 
For os var det alt i alt en stor posi-
tiv oplevelse, så vi er enige om, at 
deltage igen næste år. 
 
Og så husker vi rugbrød, spegepøl-
se og leverpostej! 

 
 
 

AFSLUTNING PÅ STÆVNET 

BEDSTE SPILLER PÅ HOLDET 

STOLTE DEBUTANTER 

MEST TOLERANTE TRÆNER 
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Er der liv i universet?  
Er der liv i klubben? 

 
To store spørgsmål, der optager os alle. 

 

Jorden kalder alle med lyst til social og sportslig fritid! 
 

Findes der et sted med mulighed for at mødes i cyberspace? 
 

Ja! 
 

www.laviakbh.dk 

Lad os mødes på hjemmesiden. 
 

Se, hvad der foregår i de andre idrætsafdelinger. 
Fortæl om jeres sidste bedrifter. 

Send sjove billeder. 
Download Lavia-Nyt 

 
Er du forarget, engageret eller ved du noget -  brug temasiden! 

 
 

Send jeres indlæg, billeder eller temaer til  
 

bennik@vip.cybercity.dk 
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Gør en indsats — 
skaf et nyt medlem 

Lykke Christensen, formand 

S ommeren er over os, og 
for mange vores afdelin-

ger betyder det 
sommerpause. 
 
Der er dog en 
afdeling, der fort-
sætter hele som-
meren, nemlig 
vores bueskyd-
ningsafdeling. 
De er startet med 
at skyde uden-
dørs i maj på nye 
baner på Ama-
ger. Der vil kom-
me nyt fra dem i 
næste nummer af 
Lavia nyt. 
 
Jeg har i løbet af foråret ansøgt om 
lokaler for den nye sæson og har i 
skrivende stund fået svar på alle 
lokaler på nær varmtvandssvøm-

ning. De lader vente på sig. Ellers 
har alle fået de samme træningsti-
der som sidste sæson. 
 
Når nu vi snakker om træningsti-

der, så skal vi på 
det første besty-
relsesmøde snak-
ke om, at der er 
nogle tider, vi ik-
ke udnytter. Som 
jeg har skrevet 
tidligere er Grøn-
dal Centret efter 
os om at udnytte 
vores tider, derfor 
vil det være på sin 
plads at finde ud 
af, hvornår vi fak-
tisk træner. Vi 
skulle jo fortsat 
gerne have et godt 

samarbejde med dem. 
Vores nye brochure er også ved at 
være færdig og skulle meget gerne 
være trykt og klar til at blive delt 
ud i august. Den har været længe 
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undervejs, men nu skulle den være 
der. 
Vi har i bestyrelsen snakket om, 
hvad vi skal gøre med vores brochu-
re og for at skaffe nye medlemmer. I 
første omgang vil vi få omdelt en 
masse brochure til handicapcentre, 
genoptræningsteder, bandagister, 
skoler osv..  
 
Det er vores håb, at vi den vej kan 
skaffe nye medlemmer. 
Det, at skaffe nye medlemmer, ser 
jeg som den største udfordring for 
klubben lige nu. Det er vigtigt at 
holde klubben i gang og skaffe nye 
kræfter. Derfor vil jeg opfordre alle 
til at deltage i dette arbejde i en eller 
anden grad. Kender du nogen, der 
har lyst til dyrke sport, så fortæl om 
klubben. 
 
I løbet af sommeren vil vi fortsætte 
arbejdet med at finde en svømme-
træner og har stadig flere mulighe-
der, som vi undersøger. Jeg lover, at 
svømmeafdelingen vil blive under-
rettet om udviklingen, som den skri-
der frem. 
 
Til sidst vil jeg skrive lidt om, hvor-
dan det går med arbejdet med Lavia 
Nyt. Dette års første nummer ud-
kom med en del forsinkelse i maj. 
Der har været flere grunde til, at 
dette blad var forsinket. Det har vi 
nu taget konsekvensen af og har la-
vet en lille redaktionsgruppe, som 

vil samarbejde mere tæt om de næ-
ste numre. På denne måde får vi delt 
opgaverne mere ud på flere menne-
sker. 
 
Det andet, der var lidt kedeligt om-
kring det første nummer, var, at det 
kun var mig, der havde skrevet alle 
artiklerne. Det kan ikke være rigtigt, 
at alle afdelinger ikke 4 gange om 
året kan strikke et lille indlæg sam-
men til bladet. Så lidt sker der ikke i 
afdelingerne. Så derfor, husk at skri-
ve i dit blad. Det gør også vores ar-
bejde med bladet sjovere og mere 
interessant for alle at læse. 
 
Til sidst vil jeg gerne ønske alle en 
fortsat god sommer og velkommen 
til en ny sæson, når I når så langt. 
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INDMELDELSESBLANKET 

 

LAVIA København 
- idrætsforeningen for handicappede  

 
 
Undertegnede ønsker pr. ____________ at indmelde mig i 
 
foreningens________________________ afdeling som AKTIV 
 
Navn:___________________________________________ 
 
Adresse:_________________________________________ 
 
Post nr. og by: ____________________________________ 
 
Fødselsdato: ___________ Handicap: __________________ 
 
Telefon: ____________________ Mobil: ________________ 

 
Kontingent pr. halvår kr. 350 som AKTIV over 18 år. 
Under 18 år pr. halvår kr. 175 som AKTIV 
Passivt medlemskab koster kr. 175 pr. år 

 
Sæt kryds ud for det ønskede medlemskab 
 
Har fået udleveret foreningens love   ja    nej 
 
Ønsker at få tilsendt bladet Handicapidræt   ja    nej 
 
Denne blanket klippes ud og sendes til kasserer Lene Lund-Sørensen 
Dalbugten 15, 2730 Herlev - Tlf. 44 91 10 02 
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NAVNE OG ADRESSER  

Formand 
Lykke Christensen  
Smørumvej 86, 1. tv 
2700 Brønshøj 
mobil 22 42 58 34  
lyks@webspeed.dk 
 
Næstformand/sekretær 
Jonna Poulsen 
Lundgærdet 7, 1.th 
2720 Vanløse 
tlf. 38 88 86 61 
Mobil 22 83 19 68 
jpsg@get2net.dk 
 
Kasserer 
Lene Lund-Sørensen  
Dalbugten 15  
2730 Herlev 
44 91 10 02  
lelals@get2net.dk  
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Hans Hansson 
H.P. Olsens Vænge 8 
2630 Tåstrup 
43 99 32 13 
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Frank Johannessen 
Islevgårds Allé 12B 
2610 Rødovre 
44 92 44 13 
FJOHANNESS@bksv.com 
 
Suppleant 
Mona Nielsen 
Kanslersgade 14, 2. th 
2100 Ø 
35 42 78 38 
mnie@ke.dk 
 
 
 

Badminton: 
Mona Nielsen  
35 42 78 38 
mnie@ke.dk 
 
Bordtennis: 
Erling B. Hansen  
44 91 30 77 
erlingblomhansen@webspeed.dk 
 
Bowling: 
Helle Broberg 
32 50 13 41 
broberg4@hotmail.com  
 
Bueskydning: 
Hans Hansson  
43 99 32 13 
 
Fodbold: 
Frank Johannessen  
44 92 44 13 
FJOHANNESS@bksv.com 
 
Snooker: 
Annelise Johansson 
39 27 05 45 
aljo@comxnet.dk 
 
Svømning: 
Pia Johannesen  
35 85 74 33; 28 57 45 81 (mobil) 
piapop@lbq.dk 
 
Varmtvandssvømning: 
Mona Nielsen, 35 42 78 38 
mnie@ke.dk 
 
Siddende volleyball: 
Søren Sørensen  
36 17 96 67; 26 85 43 09 (mobil) 
Lindebugten@stofanet.dk  

BESTYRELSEN  AFDELINGERNE  
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Kære læser 
 
Redaktionen undskyl-
der, at udgivelsen af 
bladet er lidt uregel-
mæssig i øjeblikket. 
 
Vi gør vores bedste, 
men er hæmmet af for-
skellige uforudsigelige 
ting. 
 
Vi arbejder hårdt på at 
genoprette den regel-
mæssighed, som I har 
krav på. 
 
Sommeren er over os. 
Det betyder som sæd-
vanligt afstresning, op-
levelser og godt samvær 
med gode venner. 
 
Jeg vil stadig opfordre 
afdelingerne til at bidra-
ge til Lavia Nyt. Det er 
måden, vi får et interes-
sant og vedkommende 
blad på. 
 
Brug jeres digitalkame-
rarer og tag nogle bille-
der, som viser sportslige 
højdepunkter og socialt 
samvær i alle afdelin-
gerne. Teksterne kan vi 
finde ud af sammen. 
Send billeder og ideer 
til tekst til mig 
(lindebugten@stofanet.
dk). 
 

Redaktionen har haft en 
ekstra opgave, som vi har 
arbejdet med i længere 
tid. En pjece som fortæl-
ler om Lavia og de aktivi-
teter, vi har i klubben. 
 
Den er nu færdig og vil 
blive trykt i et så stort 
antal eksemplarer, at den 
vil kunne deles ud, og 
lægges på strategisk gode 
steder, hvor handicappede 
kommer. 
 
Vi håber, at på denne må-
de at kunne komme i kon-
takt med folk, som vil 
være interesseret i at dyr-
ke idræt hos os. 
 
Brochuren vil efter som-
merferien kunne rekvire-
res hos Lykke og Lene. 
 
I ønskes alle en forrygen-
de sommer. 
 
HUSK: Solen skal nydes 
fra skyggen! 
 
Søren 

Lavia - Nyt 
 
udgives af  
Lavia, København. 
Idrætsforening for handi-
kappede. 
 
Redaktion 
 
Søren Sørensen (ansv.)  
Benni Hansen 
 
Forside 
Abdul har tabt under-
stellet. 
(Foto: Søren Sørensen) 
 
Annonceekspedition 
 
Søballevej 2 D, Veng 
8660 Skanderborg 
Tlf. 86 95 05 92 
 
Tryk 
Hørning Trykcenter 
 
Stof til Lavia - Nyt 
 
Søren Sørensen  
Lindebugten 70 
2500 Valby 
Tlf. 36 17 96 67 
Mobil: 26 85 43 09 
E-mail:  
lindebugten@stofanet.dk 
 
Næste nummer udkom-
mer medio oktober 
2007. 
 
Deadline for indlevering 
af stof er d. 1.9..2007 
 
Manuskripter bedes 
fremsendt via e-mail. 
Vedhæftede filer i 
Word-format. 
Hvis det ikke er muligt, 
da helst på en diskette 
med vedlagt udskrift. 
 
Hvis du ikke råder over 
en PC, så ring til mig. 
 
Artikler i Lavia-Nyt dæk-
ker ikke nødvendigvis 
redaktionens eller Lavia 
Københavns synspunk-
ter. 
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Lån kameraet og tag nogle billeder fra en træningsaften 
eller en turnering. 
 

Har du et indlæg eller en god ide, så kontakt os  
 

 
ring   

 
send en mail 

 
send et brev 

 
 

 

Eller kontakt os tirsdag ml. 18 og 20  
i Grøndalscentret, Hal K. 

 
 

Det er bare om at komme i gang  
- din dovne hund! 

Benni 
32 59 44 49 
bennik@vip.cybercity.dk 

Søren  
36 17 96 67  

lindebugten@stofanet.dk  
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I herrer åben blev Steen Jønsson nr. 
1, Leif Eriksen nr. 2, Bendt Birk-
nend nr. 3, Jonna Poulsen nr.5 og 
Preben Jørgensen nr. 6. 

I Herrer m/handicap blev Kjeld An-
dersen nr. 3 

I Damerækken blev Annelise Jo-
hansson nr. 2, Doris Fisch nr. 4 og 
Birgit Andersen nr. 5 

Alt i alt et godt resultat. 

Den 2. og 3. juni havde vi FM indi-
viduelt i Horsens. Det var en sjov 
oplevelse, for det var et nyt sted, vi 
skulle prøve at holde det. Birgit, 
Bendt og jeg havde besluttet at kø-
re derover allerede fredag eftermid-
dag. 

Vi kørte ca. kl. 13:45 og efter en 
time havde vi kørt ca. 20 km, pga. 
der var kø kørsel, efter Ishøj løsne-
de det op, og så kørte det bare der-
ud af. Da vi nåede over på Fyn, 
holdt vi en pause, så vi kunne få 
noget at spise og en tår kaffe. Bag-
efter kørte vi videre, og da vi nåede 
til Vejle var den gal igen, og vi 
holdt i kø. Da vi nåede over på den 
anden side af Vejle, løsnede det op, 
og før vi vidste af det, var vi ved 
afkørslen til Horsens. Vi kom af 
ved den rigtige afkørsel, og vi fandt 
det i første forsøg, så vi skulle hel-
digvis ikke køre det halve Horsens 
igennem først. Vi var fremme ca. 
kl. 19:00. Puha sikke en tur 5 timer 
og 15 min. med 1 times pause. 

Vi har været til RM individuelt, hvor vi fik medaljer i alle rækker.  

Den 2. og 3. juni havde vi FM individuelt i Horsens. 

AF Annelise Johansson 

 

 

Fortsættes  
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Da vi havde været inde og sige god-
dag til vores rigtig flinke værter, 
tømte vi bilen og pakkede ud og 
redte vores senge. 

Bagefter holdt Landsudvalget et lille 
formøde, hvor vi lige fik de sidste 
ting på plads inden landsmødet lør-
dag aften. 

Lørdag morgen ringede vækkeuret 
kl. 6:00, for Bendt skulle ud at løbe. 
Imens gik vi andre langsomt i gang 
med at gøre os færdige, da 
vi skulle have morgenmad 
kl. 7:00. 

Efter morgenmaden, kørte 
vi så over i Billardlokalet, 
som lå ca. 2 min. kørsel 
derfra, hvor vi sov. 

Da Birgit og jeg kun havde 1 kamp 
at spille, var vi stævneledere. Det 
kørte rigtig godt, og vi fik afviklet 
stævnet til alles tilfredshed. 

Kl. 12:00 spiste vi alle sammen fro-
kost, og der var en i Horsens, der 

havde smurt madpakker til os. Det 
var nogle rigtig gode madder, vi fik. 

Ca. kl. 17:30 kørte vi tilbage til vo-
res sovested, hvor vi fik aftensmad 
kl. 18:00. 

Vi startede med en lille rejecocktail 
til forret, som hovedret var der gam-
meldags oksesteg med kartofler og 
sovs, dertil syltetøj og asier. Til des-
sert var der frugtsalat, som vi fik til 
kaffen efter landsmødet. 

Efter maden holdt vi Landsmøde, 
som varede til ca. 20:30. 

Derefter gik vi ind og så landskamp 
og fik kaffe og frugtsalat og øv for 
en afslutning på en ellers god kamp. 
Den kommer nok til at koste rigtig 
dyrt for dansk fodbold. 

Efter landskampen, sad vi og hygge-
de os til kl. 00:30, hvor de sidste gik 
i seng. 

Søndag morgen ringede vækkeuret 
kl. 6:00, for Bendt skulle igen ud at 

Fortsættes  
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løbe. og imens gik vi an-
dre langsomt i gang med 
at gøre os færdige, for der 
var igen morgenmad kl. 
7:00 

Da vi var færdige med 
morgenmaden, gik vi ind 
og pakkede vores ting 
sammen og tog over i Bil-
lardlokalet, hvor vi fik 
spillet de sidste kampe, vi 
manglede. 

Til frokost var der igen 
madpakker, som var ligeså 
lækre som lørdag. 

Kl. ca. 15:30 var vi færdige, og så 
var der præmieoverrækkelse. 

Vi blev placeret som følger: 

I Damer stående m/handicap blev 
Birgit Andersen nr. 1 

I Damer åben blev Anne-
lise Johansson nr. 1 

I Herrer siddende blev 
Kjeld Andersen nr. 3 

Og i Herrer åben blev 
Leif Eriksen nr. 1 og 
Bendt Birknend blev nr. 
6. 

Efter at præmierne var 
blevet fordelt, sagde vi 
farvel, og vi kørte ca. 
16:15. 

 Det gik næsten problem-
frit, så vi var hjemme i 

København ca. kl.19:15. 

Den 8. juni 2007 afholder vi år-
safslutning, og vi starter op igen fre-
dag d. 3. august 2007. 

Håber alle får en god sommer.  
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Jeg er blevet spurgt om jeg vil skri-
ve lidt om mig selv og det vil jeg så 
prøve gøre her. 

Jeg er 34 år og 
uddannet kontor-
assistent siden 
1998. I det sidste 
års tid har jeg 
arbejdet som vi-

kar hos Manpower. 

I efteråret 1994 blev jeg inviteret 
med op og spille snooker og blev 
hurtigt bidt af det, så jeg blev meldt 
ind pr. 1. januar 1995 og har der-
med været aktiv medlem i nu 12,5 
år.  

I den tid har jeg vundet en del me-
daljer hjem til klubben, både indi-
viduelt og for hold. 

Inden jeg blev formand, sad jeg i 

10 år som sekretær i afdelingen og 
har på den måde haft fingeren på 
pulsen med hensyn til hvad der er 
sket i gennem tiden. 

I 2000 – 2002 sad jeg som hoved-
sekretær i klubben og havde i den 
forbindelse også Lavia Nyt og 
klubbens hjemmeside som ansvars-
områder. 

Det var så lidt om mig og mit virke 
i klubben. 

 

 

Bidt af snooker  

AF Annelise Johansson 
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V i har denne gang valgt at 
dele vores fortællinger om 

vores tur til Litauen op i 2 dele. En 
om selve turen og en om vores 
kampe. Jeg har fået til opgave at 
skrive om vores kampe. 
 
Inden vi tog af sted, havde vi fået 
en mail med kampprogrammet. Det 
vil sige, der var 2 kampprogram-
mer, da det var usikkert, om Hvide-
rusland ville stille med et hold. Det 
havde stor indflydelse på vores 
kampe, hvis de kom, for så skulle 

vi spille vores første kamp allerede 
fredag aften. Det var en noget 
uvant situation for os. Faktisk at 
skulle spille lige efter vi var an-
kommet. Så det var med noget 
spænding, vi forlod Danmark fre-
dag. 
 
Hviderusland kom ikke, og turne-
ringen bestod derefter af en pulje 
for de kvindelige hold og en for de 
mandlige hold. 
 
Vores pulje bestod af: 2 hold fra 
Moskva, Estland, Letland, Litauen 
og os selv. Vi skulle spille alle mod 

 
 

Lykke Christensen, træner (den lille positive) 

Fortsættes  

SIDDENDE VOLLEY 
for første gang i  
Litauen 
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alle og herefter ville en vinder være 
fundet. Det gav os 5 kampe på en 
weekend. Ikke et tæt pakket pro-
gram, men heller ikke for lidt kam-
pe til, at det ikke var værd at bruge 
en weekend på. 
 
Vi fik mulighed for at kigge vores 
modstander lidt ud, da vi ankom 
fredag aften, fordi de 2 hold fra 
Moskva spillede mod hinanden. De 
spillede godt, men ikke skræmmen-
de godt. 
Vores hold denne weekend bestod 
af 7 spillere, heraf var 2 af spillerne 
nye medlemmer, som vi har været 
så heldige at få med på holdet. Der-
udover havde vi ikke 2 af vores 
bedste spillere med. Vores kend-
skab til de andre hold var meget 
lille, og vi fokuserede derfor på at 
få vores eget spil til at fungere og 
få en hyggelig weekend ud af det. 
 
Jeg kan ligeså godt sige det med 
det samme, vi vandt ikke et eneste 

sæt hele week-
enden, men viste 
til tider godt 
spil. De generel-
le problemer 
denne weekend 
var vores serve, 
som ikke funge-
rede. Vi havde 
ikke de ellers så 
gode serveserier, 

som vi plejer at vinde en del point 
på. Vores grundpille, nemlig at 
spille 3 gange, fungerede heller ik-
ke det meste af tiden, og vi kan alt-
så ikke spille det hurtige ping-pong 
bold. 

Fortsættes  
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Det er da værd at nævne, at vi fak-
tisk spillede den bedste kamp mod 
turneringens vinder nemlig Litau-
en. Her lå vi faktisk længe til en 
sejr i det ene sæt. De ting, der kom 
til at fungere godt, var, at vi var 
bedre til melde ud, hvornår vi hav-
de bolden og dirigere rundt på op-
stillingen, så vi ikke kom til at sid-
de i den samme opstilling og bare 
tabe point efter point. Der er be-
stemt positive ting ved vores spil, 
vi kan arbejde videre med 
 
Generelt var modtanden ikke ligeså 
høj, som når vi møder hold fra Bos-
nien og de bedste tyske hold, og det 
er derfor et stævne, vi vil satse på 
at komme til de kommende år. Med 
mere træning sammen med vores 
nye medlemmer og et lidt stærkere 

hold, har vi bestemt chance for at 
gøre et godt resultat til dette stæv-
ne. 
Det var nu rart at komme til at spil-
le til et stævne, hvor man ikke blev 
blæst af banen i alle kampene. 
 
Alt i alt ser det lovende ud for 
fremtiden med vores spil, og når vi 
nu også har fået 3-4 nye spillere 
med i truppen, kan man kun for-
vente sig bedre spil i fremtiden. 
 

Fortsættes  
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Vores resultater: 
 
Moskva 1 – Lavia   2-0 (25-17, 
25-12) 
Moskva 2 – Lavia 2-0 (25-10, 
25-15) 
Letland – Lavia 2-0 (25-6, 25-12) 
Litauen  - Lavia 2-0 (25-19, 25-
20) 
Estland – Lavia 2-0 (25-14, 25-
15) 
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